# 開南大學葉明進董事學業優良學生獎學金實施辦法

Kainan University Director Yeh Ming-Chin Academic Excellence Scholarship Implementation Guidelines

98.03.10 第 123 次行政會議通過

Approved at the 123rd Administrative Meeting on 2009.03.10

101.05.15 第 144 次行政會議修正通過第 6,7 條條文

Articles 6 and 7 amended and approved at the 144th Administrative Meeting on 2012.05.15

103.01.14.第 156 次行政會議修正通過第 1 至 6 條條文

Articles 1 to 6 amended and approved at the 156th Administrative Meeting on 2014.01.14

104.06.10.103 學年度第 2 學期第 3 次學生獎助學金委員會修正通過第 2,7 條條文

Articles 2 and 7 amended and approved at the 3rd Scholarship Committee Meeting of the 2nd semester, Academic Year 2014 on 2015.06.10 104.06.23.第 167 次行政會議修正通過第 1-2,4,7 條條文

Articles 1-2, 4, and 7 amended and approved at the 167th Administrative Meeting on 2015.06.23

第一條 開南大學(以下簡稱本校)接受葉明進董事每學期捐贈新台幣伍萬元整,為鼓勵本校學業優良學 生積極進取、奮發向學之優良風氣,訂定葉明進董事學業優良學生獎學金實施辦法(以下簡稱本 辦法)。

Article 1: Kainan University (hereinafter referred to as the University) receives a donation of NT\$50,000 each semester from Director Yeh Ming-Chin. To encourage academic excellence and a proactive learning attitude among students, the University establishes the Yeh Ming-Chin Academic Excellence Scholarship Guidelines (hereinafter referred to as the Guidelines).

# 第二條 申請資格:

Article 2: Eligibility Criteria:

- 一、本辦法適用對象為本校在學學生。
  These Guidelines apply to current students of the University.
- 二、前學期學業成績八十分(含)以上、操行成績八十分(含)以上者。 Applicants must have achieved an academic grade and conduct score of 80 or above in the previous semester.
- 三、領有校內其它學業獎學金補助者,不得重覆申請。
  Students who have received other academic scholarships from the University are not eligible to apply.

## 第三條 申請應備資料:

Article 3: Required Application Documents:

- 一、申請表。 Application form.
- 二、自傳(1000 字以內)。 Autobiography (within 1000 words).
- 三、成績單正本一份。 One official transcript.
- 四、校內外服務或社團活動或其他特殊優良事蹟證明文件。
  Supporting documents for on-campus/off-campus service, club activities, or other outstanding achievements.

### 第四條 審查方式:

Article 4: Review Process:

一、本辦法於每學期開學後一個月內檢具應備資料,向各學院辦公室填報申請,且不得重複申 請本校其他董事學業優良學生獎學金。

Applicants must submit the required documents to their college office within one month after the start of each semester. Duplicate applications for other director-sponsored scholarships are not allowed.

二、各學院於每學期開學後,彙整申請人名冊與金額統計表,送請院務會議進行初審後,送請 本校學生獎助學金委員會審議。

Each college compiles the applicant list and scholarship amount summary, conducts a preliminary review in the college affairs meeting, and then submits it to the University Scholarship Committee for final review.

第五條 本辦法依學生之學業成績及相關活動證明審定獲獎名單。

Article 5:The list of scholarship recipients is determined based on academic performance and supporting activity documentation.

### 第六條 本辦法之獎勵內容:

Article 6: Scholarship Details:

一、獎學金發放金額及名額依當年度捐款金額彈性調整之,每院發放名額依學院學生人數比例分配。

The number and amount of scholarships awarded are adjusted based on the annual donation amount. The number of recipients per college is allocated proportionally based on student population.

第七條 本辦法經學生獎助學金委員會會議、行政會議通過,陳請校長核定後自發布日施行,修正時亦同。

Article 7:These Guidelines become effective upon approval by the Student Scholarship Committee and the Administrative Meeting, and after final authorization by the President. The same procedure applies for amendments.